



# 从原料采收到成品上市,卡斯卡特叉车属具伴您走过每一步 From harvest to market, Cascade attachments are there every step of the way.





## 货叉表面磁性防护贴 Magnetic Fork Covers - DAGS

采用防滑的货叉防护贴能够对您 的货物起到保护作用。有时候一 些最简单的设计理念往往是最巧 妙的。卡斯卡特货叉表面磁性防 护贴DAGS是搬运表面光滑货物 的理想工具。它们安装便捷,可 对酒桶,容器或箱体起到保护作 用,从而提高您货物的稳定性。 Secure and safeguard your loads with slip-resistant fork covers. Sometimes the simplest ideas are the most ingenious ones. Cascade Magnetic Fork Covers - DAGS, are ideal for handling slippery loads. They install easily to protect your barrels, tanks or bins, improving the stability of your load.



### 智能称重货叉 iForks

节省了时间和金钱...在您搬运产 品的同时对其进行称重。这种独 一无二、具有革新性的货叉能够 让你在叉持货物的同时对其进行 称重。无线显示装置采用蓝牙技 术确保您能够观测并跟踪单个货 物重量,多种货物重量累加以及 构成单件货物的个体单元的数量。 Save time and money...Weigh your product as you move it. These unique and innovative mobile weighing solutions let you weigh your product as you move it. The wireless display uses Bluetooth® technology enabling you to view and track the weight of individual loads, total weight of multiple loads and number of individual units within a load.

### 卡斯卡特(厦门)叉车属具有限公司 cascade xiamen forklift truck attachment co.,Itd. 地址:厦门市海沧新阳工业区阳光路668号 邮编: 361026 电话: 0592-6512500(总机)0592-6512570(直线) 传真: 0592-6512571 xm cn 1212764 R0 04/2016 www.cascorp.com.cn cascade@cascorp.com.cn cascade@cascorp.com.cn





多种叉车属具能够满足您各种酒类物料搬运的需求 Lift truck attachments for all your wine handling needs.







## 无论您是搬运葡萄,木桶还是酒桶,卡斯卡特总有一 种属具能够与之匹配。

长期以来,卡斯卡特设计、制造的产品被用于帮助解决物料搬 运问题,同时也提高了货物搬运效率。成为全球领先的叉车属 具及其相关产品制造商源于我们对品质的承诺以及客户对我们 的满意。

卡斯卡特属具通过与叉车的适配来满足您个性化的工况需求, 从而提高您叉车司机的效率和生产率。最终让您实现了以更低 的物料搬运成本获得更高的叉车设备投资回报率。

想了解更多关于卡斯卡特产品是如何让您的流动资产搬运更有 效率, 请联系卡斯卡特。

## Whether you're moving grapes, barrels or kegs Cascade makes an attachment to handle it.

Cascade Corporation has a long history of designing products to help solve materials handling problems and improve handling productivity. Our commitment to quality and customer satisfaction has made us the leading worldwide manufacturer of lift truck attachments and related products.

Cascade attachments allow your drivers to work more efficiently and productively by tailoring your lift truck to your exact application requirements. The net result is lower material handling costs and a higher return on your lift truck investment.

For more information on how Cascade lift truck attachments can help you move your liquid assets efficiently, contact Cascade.



### 洒桶搬运器 Wine Barrel Handlers

一种专为"酒窖"或"窄巷道" 场合作业而设计的经济型解决方 案,卡斯卡特酒桶搬运器可对酒 桶进行抓取、堆垛、下降和旋转 等作业,将人工搬运最小化,将 生产率最大化。

An economical solution for working in the cave or in narrow aisles...the Cascade Wine Barrel Handler grabs, stacks, lowers and spins barrels, minimizing manual handling while maximizing productivity.



单双托盘叉

### **Single-Double Pallet Handlers** 让驾驶员用同一台叉车进行单个或 两个托盘货物的搬运。将四根货叉 张开后可并排叉持两个托盘的货物。 当货叉并拢后,四根货叉两两并拢, 可叉持一个托盘的货物。它非常适 合于货车拖车作业。 Allows a driver to use the same lift truck to handle either single or double pallet loads. Spreading the four forks allows handling of two pallets side by side. When brought together, the four forks convert to two forks ready for single pallet handling. Well suited for truck trailer loading and unloading.



## 旋转器(带箱体固定装置) **Rotators with Bin Hold Down**

旋转器可让您的司机能够对货物 进行快速倾倒或翻转作业,并可 让货叉在一个连续动作后迅速恢 复到进叉的位置。该产品可满足 箱体或周转箱的倾倒和常规搬运 需求。

Rotators give your driver the ability to quickly dump or invert a load and immediately return the forks to the pick up position in one continuous motion. For use where bins or tote boxes are used for both dumping and general handling requirements.



## 前倾卸货器 Forward Bin Dumpers

轻松适用多种箱体高度,卡斯卡特 前倾卸货器是一种多用途的属具, 它是搬运各种尺寸箱体货物的理想 工具。通过手动调节顶部的箱体挡 块可以让前倾卸货器适用于多种箱 体高度。

Designed to easily accommodate various bin heights, Cascade Forward Bin Dumpers are versatile attachments ideal for handling bins of all sizes. Can easily accommodate various bin heights by manually adjusting the top bin stops.

无论何种货物,我们均能提供最佳搬运解决方案 Whatever the application, we can handle it.





## 纸箱夹 **Carton Clamps**

纸箱夹可实现无托盘搬运,节省了 托盘的购买,维护,运输以及存储 等相关费用。同时也提高了采用无 托盘搬运方式时的仓储空间利用率。 Carton Clamps allow palletless handling, and save money on pallet purchasing, maintenance, shipping and storage. Improves warehouse space utilisation with palletless handling.



## 推拉器 Push/Pulls

推拉器通过用滑板取代托盘,来对 货物进行装船、收货和入库等作业。 采用滑板可省去托盘的购买,维护, 报废以及存储费用,同时可提高空 间利用率。

Push/Pulls allow you to ship, receive and warehouse unit loads on inexpensive slip sheets rather than pallets. Using slip sheets eliminates the cost of pallet purchase, maintenance, disposal and storage while increasing cube utilization